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Geachte leden van de raad, 
 
Op 8 mei jl. heb ik de agendacommissie op de hoogte gesteld van de voortgang van twee lopende 
onderzoeken van de rekenkamer. Met deze brief wil ik ook u, als raad, hierover informeren. 
 
Het betreft het DoeMee-onderzoek 2024 over de uitvoering van de energiebesparingsplicht en de 
informatieplicht energiebesparing en het onderzoek naar doorstroming in de woningvoorraad. 
 
Van beide onderzoeken bent u per brief op de hoogt gesteld op 19 december 2023 resp. 23 mei 2024. 
Voor het onderzoek naar de doorstroming in de woningvoorraad hebben leden van de raad op 28 
januari 2025 deelgenomen aan een interactieve sessie met de onderzoekers en vertegenwoordigers 
van bij het onderwerp betrokken partijen. 
 
De uitkomsten van het DoeMee-onderzoek en van het daaraan parallel uitgevoerde onderzoek van de 
Algemene Rekenkamer naar het rijksbeleid op dit onderwerp is voor de rekenkamer Gorinchem 
aanleiding geweest de situatie in Gorinchem nader te verkennen. Deze verkenning heeft meer tijd in 
beslag genomen dan was voorzien. Inmiddels kan ik u melden dat de rekenkamer de conclusies en 
aanbevelingen van de rekenkamer voor bestuurlijk wederhoor aan het college heeft voorgelegd met 
het verzoek hierop voor het einde van de maand te reageren. De rekenkamer zal vervolgens de 
onderzoeksdocumenten met een voorstel over de conclusies en aanbevelingen zo spoedig mogelijk 
aan de raad voorleggen. 
 
Met betrekking tot het onderzoek naar de doorstroming in de woningvoorraad moet ik u helaas 
melden dat het onderzoeksbureau tot op heden niet in staat is gebleken aan ons een rapportage voor 
te leggen die voldoende kwaliteit heeft voor het ambtelijk en bestuurlijk wederhoor. De rekenkamer 
heeft er bij het bureau bij herhaling op aangedrongen aan onze wensen in dezen te voldoen.  De 
rekenkamer heeft naar het bureau de verwachting uitgesproken dat bureau zich blijft inspannen om 
het onderzoek in samenwerking met de rekenkamer tot een goed einde te brengen. De rekenkamer 
acht dat niet alleen in het belang van beide partijen, maar vooral in het belang van de raad en de 
gemeente. Op dit moment kan de rekenkamer nog geen uitsluitsel geven over het verder verloop. 
 
In de verwachting u hiermee voor dit moment afdoende te hebben geïnformeerd 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Pieter Buisman 
Voorzitter Rekenkamer Gorinchem 
 
 


